
Best.møde NAB afd. 17 

Referat og Beboernyt 

 

Mødet afholdt d. 19. August 2015 hos Leif. 

Deltagere: Ole, Leif, Anette og Else 

Dagsorden var udsendt: 

 

0. Referat fra sidste møde godkendt uden bemærkninger.  

1. Budget/regnskab 2015: Der er til dato brugt 40%  af det budgetterede. Der er 

således  53800 kr. at gøre godt med resten af året.  Så regnskab ser fint ud.  

2. Budget for 2016 blev gennemgået, og det ser fornuftigt ud, samme tal som 2015, 

d.v.s. ingen ændringer i husleje for 2016.   

3. Vi er i gang med at finde alternativ belysning til køkken og badeværelse. Der er 

prøvemonteret nogle ganske udmærkede lamper med LED i Nr. 40. Det betyder, at 

strømforbruget er absolut minimalt, og et fortrinligt lys. Så dem vil vi benytte 

fremover.   

4. Dagsorden til fællesmødet d. 2. september blev gennemgået og fastlagt. Der er 

tilmeldt 16 til mødet.  

5. Der har siden sidst været både bryllup og guldbryllup i afdelingen. Og der er afholdt 

et vellykket fælles kaffebord.  

6. Dette referat udsendes herefter som Beboernyt.  

7. Der blev orienteret om et brev fra afd. 16. Det er omkring deling af fællesudgifter til 

legepladsen tilhørende afd. 16.  Der vil blive orienteret om indholdet på fællesmødet 

d. 2. september.   

  

 

Referent: Leif Matthiesen                                        


